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PROTOKOL Nr 33

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,
ktore odbylo sie w dniu 19 i 24 wrzesnia 2012 roku

o godzinie 1600 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik nr
1 protokolu;) odczytal proponowany porzadek obrad:

1.
2.
3.
4.

5.

6.

0 7.

8.
9.

Otwarcie posiedzenia.
Przedstawienie porzadku obrad.
Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.
Analiza skargi na Burmistrza dotyczacej umowy z firma Kamil Sasin Sas - Bud
- rozliczenie umowy (kontynuacja).
Analiza skargi na Burmistrza dotyczacej u. Berensona - Pani Beata Brzozowska
(kontynuacja).
Analiza skargi Burmistrza dotyczacej ul. Berensona - odciecie wody (kontynuacja).
Dofinansowanie dla organizacji w tym organizacji pozytku publicznego w zakresie
realizacji zadan gminy w roku 2011 - analiza i ocena.
Sprawy rozne.

Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.

Brak wniosk6w.

Pkt. 4. Analiza skargi na Burmistrza dotyczacej umowy z firma Kamil Sasin Sas - Bud
- rozliczenie umowy (kontynuacja).

Skarga na Burmistrza dotyczacej umowy z firma Kamil Sasin Sas - Bud stanowi zalacznik
nr 7 do protokolu nr 31 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 31 lipca 2012 roku.

Przewodniczacy Komisji odczytal pismo skierowane do Kancelarii Adwokackiej dnia 8
sierpnia 2012 roku. Zlacznik nr 2.

Przewodniczacy Komisji odczytal odpowiedz Kancelarii Adwokackiej w miejscu z dnia 13
sierpnia 2012 roku. Zalacznik nr 3.

Przewodniczacy Komisji odczytal odpowiedz z dnia 30 sierpnia 2012 roku przeslane poczta
elektroniczna na pismo z dnia 13 sierpnia 2012 roku skierowana do Kancelarii Adwokackiej.
Zalacznik nr 4.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji odczytal pismo Kancelarii Adwokackiej z dnia 14
wrzesnia 2012 roku. Zalacznik nr 5.

W dyskusji udzial wzieli m.in.; Zastepca Burmistrza Krzysztof Wnuk, Przewodniczacy
Komisji, radny Radoslaw Dec, radna Elzbieta Brzozowska, Naczelnik Adam Stachon,
Przedstawiciel firmy SAS-BUD z Milan6wka Pan Michal Strecker, radny Pawel Pniewski.



W dyskusji poruszano kwestie dot. m.in.; co bylo przyczyna nie odebrania prac zleconych
w umowie; analiza roszczen firmy SAS - BUD; pr6ba wyjasnienia zaginiecia pisma firmy
SAS-BUD z Milan6wka; wydania opinii prawnej na wniosek Komisji Rewizyjnej przez
Kancelarie Adwokacka dzialajaca na zlecenie Urzedu Miasta Marki.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil 5 minut przerwy.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz rozpatrzenie skargi firmy SAS-BUD
zostaje wstrzymane na okres 14 dni w celu podjecia negocjacji przez strony.

W zwiazku z przedluzeniern terminu rozpatrzenia skargi firmy SAS-BUD z Milan6wka
sporzadzono nastepujace notatki;
Notatka Komisji Rewizyjnej z dnia 19 wrzesnia 2012 roku stanowi zalacznik nr 6.
Notatka Sluzbowa sporzadzona pomiedzy Pelnomocnikiem firmy SAS- BUD Panem
Michalem Strecker oraz Zastepca Burmistrza Panem Krzysztofem Wnukiem z dnia 19
wrzesnia 2012 roku stanowi zalacznik nr 7.

o Przewodniczacy komisji postanowil przerwac posiedzenie komisji rewizyjnej w dniu 19
wrzesnia 2012 roku i zarzadzil wznowienie posiedzenia w terminie 24 wrzesnia 2012 roku 0

godzinie 1330 z nastepujacyrn porzadkiem obrad ;

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.
4. Analiza skargi na Burmistrza dotyczacej u. Berensona - Pani Beata Brzozowska

(kontynuacja).
5. Analiza skargi Burmistrza dotyczacej ul. Berensona - odciecie wody (kontynuacja).
6. Dofinansowanie dla organizacji w tym organizacji pozytku publicznego w zakresie

realizacji zadan gminy w roku 2011 - analiza i ocena.
7. Sprawy rozne.
8. Zamkniecie posiedzenia.

o
Pkt. 3. przvjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.

Brak wniosk6w.

Pkt. 4. Analiza skargi na Burmistrza dotyczacej u. Berensona - Pani Beata Brzozowska
(kontynuacja).

Przewodniczacy Komisji przypornnial sentencje Skargi Pani Beaty Brzozowskiej dotyczaca
ul. Berensona w Warszawie, kt6ra stanowi zalacznik nr 9 do protokolu nr 31 z posiedzenia
Komisji Rewizyjnej z dnia 31lipca 2012 roku.

Nastepnie przedstawiciel Wodociagu Mareckiego Sp. z o. o. Pan Miroslaw Pakula
poinformowal, iz Pani Beata Brzozowska wraz z innymi mieszkancami zlozyla pozew do
Sadu w kt6rym pozwala Wodociag Marecki Sp. z o. o. oraz MPWiK w sprawie nie
podpisywania um6w na dostawe wody i odbi6r sciekow; Sad nie znalazl uzasadnienia
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o

zarzut6w powoda w zwiazku z czym skarga zostala oddalona, zapadl prawomocny wyrok od
kt6rego mieszkancy rowniez sie odwolali jednakze, sad Apelacyjny rowniez skarge oddalil.

W dyskusji udzial wzieli. m.in.; Przewodniczacy Komisji, Burmistrz Janusz Werczynski, Pan
Miroslaw Pakula Wodociag Marecki Sp. z o. o.

W dyskusji om6wiono mozliwosci rozwiazania sytuacji mieszkancow ul. Berensona
w Warszawie.

Radny Pawel Pniewski zlozyl wniosek 0 uznanie niniejszej skargi za bezzasadna,

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wniosku radnego Pawla
Pniewskiego.

Glosowanie:
za-3
przeciw- 0
wstrzymal sie - 0

Wniosek zostal przyjety.

Pkt. 5. Analiza skargi na Burmistrza dotycz<lcej ul. Berensona - odciecie wody
(kontynuacja).

Przewodniczacy komisji odczytal pismo dotyczace ul. Berensona - odciecie wody. Pismo
stano wi zalacznik nr 3 do protokolu nr 32 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 8 sierpnia
2012 roku.

W dyskusji udzial wzieli, m.in.; Przewodniczacy Komisji, Burmistrz Janusz Werczynski, Pan
Miroslaw Pakula Wodociag Marecki Sp. z o. o.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze sprawa zainteresowala sie Prezydent M.ST.
Warszawy, w tej chwili czekamy na decyzje ze strony Rady Miasta Stolecznego Warszawy

G dot. wyrazenia zgody w celu zawarcia porozumienia miedzygminnego w niniejszej sprawie.

Przewodniczacy komisji przypornnial, iz niniejsze pismo nie nosi znamion skargi;
poinformowal, iz Komisja Rewizyjna zapoznala sie z pismem mieszkancow ul. Berensona
w Warszawie skierowanym do Burmistrza Miasta Marki, wysluchala wyjasnien i nie widzi
podstaw do rozpatrywania niniej szego pisma jako skargi zgodnie z KPA.

Przewodniczacy zarzadzil 5minut przerwy.

Pkt. 6. Dofinansowanie dla organizacji w tvm organizacji poZVtku publicznego w
zakresie realizacji zadan gminy w roku 2011- analiza i ocena.

Na posiedzenie komisji przybyl Pan Piotr Matusiak Naczelnik Wydzialy Spolecznego, kt6ry
przedstawil w jakim podmiotom i w jaki spos6b Miasto Marki udzielalo dotacje w 2011 roku.

W dyskusji udzial wzieli. M.in.; Burmistrz Janusz Werczynski, Naczelnik Piotr Matusiak,
radny Pawel Pniewski.

3



W dyskusji poruszano m.in. kwestie zwiazane z; organizacja szkolen dla organizacji UKS z
rozliczania dotacji.

Pkt. 7. Sprawy rozne.

Burmistrz wyjasnil sytuacje zwiazana z wydaniem opinii prawnej dla Komisji Rewizyjnej w
sprawie firmy SAS-Bud z Milanowka przez Kancelarie dzialajaca na zlecenie Urzedu Miasta
Marki .

Pkt. 8. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1515 Przewodniczacy Michal Jaroch zamknal Posiedzenie Komisji Rewizyjnej .

o

o

Protokolowala
Anna Broma Przewodniczacy Komisji

Michal aroch
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